
KLEMPEPOSTEN  
Nr. 2 - juli 2021 

Bestyrelsen inviterer til fastelavnsfest 
her i sommervarmen. 

Se nærmere inde i bladet. 

Bestyrelsen: 

Finn Buch Petersen, K40, formand, 2673 2385, info@serviceconsult.dk  

Henrik K. Rømer, K114, næstformand, 2487 4250, romerhenrik@gmail.com 

Rikke Nielsen, K31, bestyrelsesmedlem, 2493 4539, raninen90@gmail.com 

Linda Westh-Larsen, K123, bestyrelsesmedlem, 2099 2292, lw@ipf.dk  

Erik Swiatek, K96, medlem og kasserer, 2760 1175, erik@swiatek.dk 

Yderligere oplysninger kan ses på: www.klempegaarden.dk, hvor der også 
kan ses tidligere numre af Klempeposten, seneste nyt, vedtægter, ordensreg-
lement, referater og meget andet. 

Velkommen til nye  

medlemmer 

 

Hvor er det dejligt at se, at der 

er så mange nye tilflyttere til 

grundejerforeningen.  

Bestyrelsen vil gerne byde alle 

tilflyttere rigtig hjertelig vel-

kommen.  

Husk, I er altid velkomne til at 

henvende jer til os i bestyrel-

sen, hvis I har spørgsmål.  

Har du ikke meddelt din mail-

adresse til bestyrelsen, skal vi 

bede om, at du snarest sender 

en mail til kassereren på 

erik@swiatek.dk. 

 

 

 

 

Rotter  

Husk, du har pligt til at anmelde det, 

hvis du opdager rotter på din ejendom. 

Du skal rette direkte henvendelse til 

etk.koege.dk. Det er nemt at indberette 

rotter, og skadedyrsbekæmperen er 

meget hurtigt ude på din ejendom. Be-

kæmpelsen af rotterne er gratis. 

Hvis du har observeret et rottehul på 

din matrikel, vil rottebekæmperen oftest 

lave en røgprøve. Hvis dine rotter stam-

mer fra kloakken, skal du anmelde det 

til din forsikring. Du kan med fordel rin-

ge til en kloakmester, inden du taler 

med forsikringen. Han kan guide dig til, 

hvordan du skal forholde dig.  

Husk, et rottepar kan blive til 800 rotter 

på et år - så det er vigtigt at reagere 

hurtigt. 
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Afholdelse af  

generalforsamling 

Nu kan vi endelig afholde vores ge-

neralforsamling for 2021, som skul-

le være afholdt i foråret, men blev 

udsat grundet Corona-situationen.  

Vi afholder derfor generalforsamling 

den 4. oktober 2021 kl. 19.30 i Aktivi-

tetshuset i Borup.  

Indkaldelse samt bilag til generalfor-

samlingen bliver udsendt særskilt.  

 

 

 

 

Ukrudt ved vej  

Vi skal igen henstille til, at alle 

sørger for at holde fortov og især 

kantstene fri for ukrudt.  

Vi ved, at mange er nye i områ-

det og måske ikke kender til dis-

se reger, derfor kommer vi med 

denne opfordring. 

Naturen er særdeles stærk, og 

ukrudt kan, hvis det får lov at stå i 

kantstenene, brede sig ud i asfal-

ten og dermed ødelægge denne.  

Da asfalt er meget dyrt at lægge/

reparere, vil vi gerne passe veje-

ne så godt som muligt.  

Fastelavn i september 

Grundet Corona er børnene i Klem-

pegården blevet snydt for fastelavn 

2 år i træk. Det, synes vi, er synd, 

og vi har derfor valgt at holde et fa-

stelavnsarrangement den 

26. september 2021 kl. 10.00 

i telt for enden af Klempegårdsvej 

Der vil være alt, hvad der plejer at 

være til sådan et arrangement. Be-

styrelsen serverer varm kakao og 

fastelavnsboller—ja du læser rig-

tigt—fastelavnsboller, som bageren 

i Spar har lovet at bage til os.  

Vi slår katten af tønden og kårer 

selvfølgelig både kattekonger og 

kattedronninger samt bedst udklæd-

te.  

Så kom og vær med til et anderle-

des og alligevel helt traditionelt fa-

stelavnsarrangement.  

 

 

Nu er det endelig lykkedes at få den 

nye opkrævningsaftale med PBS til at 

køre og alle, der tilmelder sig, vil derfor 

fremover automatisk få opkrævet kon-

tingentet hvert halve år. Den rigtig gode 

nyhed er, at det faktisk nu er billigere 

end tidligere.   

Hvad laver bestyrelsen? 

Vi vil gerne skabe mere åbenhed 

om, hvad vi går og laver i besty-

relsen.  

I år har vi indtil nu blandt andet 

brugt rigtig mange timer på Fibia 

- igen igen. Fibia mente, de hav-

de rettet op, men kommunen var, 

ligesom mange af grundejerne, 

ikke tilfredse. Vi har derfor delta-

get i vejsyn, møder mv. med del-

tagelse af både Fibia (under-

entreprenører) og kommunen.  

I alt har formand og næstfor-

mand brugt henholdsvis ca. 50 

timer 20 timer på møder korre-

spondance mv. 

Vi har måttet erkende, at der er 

forskel på at have ret og at få ret, 

og vejene bliver ikke bedre nu.  

Hvis man har yderligere klager 

over Fibia eller deres underentre-

prenører, skal man kontakte 

kommunen eller Fibia direkte. 

 

Meld dig som hjerteløber 

Som vi har skrevet om før, så har 

grundejerforeningen en hjertestar-

ter hængende nede ved boldba-

nen. 

Bestyrelsen har fået kursus i hjer-

testarter, men vi kan kun anbefale, 

at så mange som muligt tager et 

kursus og melder sig som hjertelø-

ber.  

Hvis du har brugt hjertestarteren, 

så giv straks besked til bestyrel-

sen.  

 


